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             Privatizovali smo sve sem jos par velikih sistema od kojih ce koristi imati drzava 

a najmanje pojedinci. Kako radi ovo sto je u privatnim rukama? Ja ne vidim da smo bilo 

sta postigli privatizacijom sem sto su se kupci svih fela na brzinu obogatili i unistili u 

velikom meri sve sto se generacijama stvaralo. Zaduzeni smo vise nego ikad i sad niko ne 

spominje kako ce to nasi  naslednici  otplacivati. Omiljena teza vajnih akademika, 

profesora i analiticara  u satanizovanju svega predjasnjeg. U ovoj nasoj zemlji u 

tranziciji stalno se vrsi  prenamena onoga sto je kupljeno i to tako da se vise nista ne 

proizvodi vec ako moze izda ili upotrebi kao gradjevinsko zemljiste. Mislim da je ovo bas 

ona najgora 

varijanta nazovi liberalnog kapitalizma sa elementima nevidjene pljacke. 

            Zasto sve ovo pisem? Ako se zeli analiza strajka onda moramo znati sta su uzroci 

koji su doveli do sukoba jednog dela prosvetnih radnika i Ministarstva prosvete. Mozda 

Vlada i Ministarstvo Prosvete nisu imali hrabrosti da javno kazu ono sto se iz napred 

iznetog moze zakljuciti. Nama ne treba nikakvo vrhunsko obrazovanje. Mi slobodno 

mozemo mimo standarda u EU, da smestimo sto veci broj djaka u ucionicu ne bi li tako 

smanjili broj potrebnih prosvetnih radnika. To je prva usteda u smanjenju pritisaka na 

budzet. Mozemo prepoloviti broj osnovnih skola sirom nase zemlje i izvrsiti racionaliza- 

ciju prostora. To je druga usteda budzeta. Mozemo prepoloviti broj srednjih strucnih 

skola i povecati broj gimnazija po preporuci VET-a i EU. To je treca usteda u budzetu, 

a drasticno smanjuje potrebu za usko strucnim laboratorijama i opremom, za gimnazije 

su 

dovoljni kompjuteri i direktan uvoz iz EU preko posrednika. Mozemo ne povecavati pla- 

tu prosvetnim radnicima od jula 2007. pa sve do februara 2011. i pitati se javno preko 

medija, sta to traze prosvetni radnici - ne razumemo! To je cetvrta usteda u budzetu. 

Mozemo povecati broj casova u nastavi i time smanjiti znacajno broj prosvetnih radnika. 

To je peta usteda u budzetu. 

         I sta smo dobili? Pa dobili smo odgovarajuci prosvetni sistem primeren nasim 

kapitalistima. U privredi koja ne funkcionise vise zbog njih samih a mnogo manje zbog 

sistema koji je ovakav kakav je. Nama su potrebni neobrazovani mladi ljudi koji ce samo 

znati da procitaju ugovor koji trebaju da potpisu a za to je dovoljna i osnovna skola sa  
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i vise ucenika po odelenju. Srednjoskolci usko strucnog usmerenja nam ne trebaju kad vrli  

kapitalisti nista ne proizvode, zaleci se kako su im cene sirovina indeksirane u evrima pa 

moraju da dizu cenu svojih proizvoda, cvileci kako nisu konkurentni na stranim trzistima 

zbog Kineza, pa ne mogu da ostvaruju velike profite u zemlji koja je za njih eldorado a za 

nas nocna mora. 

         Sindikati i Vlada su svako ponaosob odradili onako kako su znali i umeli, niko nije 

pobedio svi su izgubili, dobili su samo oni kojim odgovara sto veci broj lose obrazovanih 

podanika jer onda mogu lako da manipulisu i serviraju svoje price preko medija. 

Obrazo- 

van pojedinac razmislja svojom glavom i nije ga lako podjarmiti. Prema tome sto gore  

obrazovanje to vuk sit i ovce na broju.  
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